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Zápis 
 

z 14. jednání Výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity  
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 13. 5. 2010 od 15:00 hodin v zasedací místnosti N2.903 
v RegioCentru Nový pivovar 

 
 
Přítomni: MUDr. Jan Michálek, Ing. Aleš Gonák, Bc. Lukáš Janeček, Ing. Rostislav Jireš, 

Miloš Jon, Rudolf Polák, František Škvařil, Ing. Pavel Šubr, MUDr. Jiří Veselý, 
František Vrabec 

Omluveni: Mgr. Libor Mojžíš, RSDr. Jaroslav Ošťádal, Jan Prouza 
Tajemník: Mgr. Tomáš Záviský 
Přizváni: Mgr. Jiří Pekař, Mgr. Jan Slavíček, Lucie Křovinová, Ondřej Knotek, 

Bc. Marcel Zadrobílek 
 
Program: 
 

1. Zahájení jednání, přivítání členů výboru a hostů. 
2. Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu. 
3. Prezentace Finále Českého poháru horských kol Pec pod Sněžkou 2010. (Mgr. Jan Slavíček) 
4. Zpráva o řešení nevyúčtovaných darů v oblasti sportu a VČA za rok 2009. 
5. Analýza dotačních programů v oblasti sportu a VČA za rok 2010. 
6. Návrh na podpoření projektů z oblasti sportu a VČA za rok 2010 z odmítnutých prostředků. 
7. Informace o Bambiriádě 2010 v Královéhradeckém kraji. 
8. Žádosti HC VCES Hradec Králové a.s. a FC Hradec Králové a.s. o finanční příspěvek na 

podporu činnosti. 
9. Diskuze, různé. 

 
 
 Jednání v 15:02 hodin zahájil a řídil předseda Výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové 
aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje MUDr. Jan Michálek, který zároveň představil 
a přivítal hosty jednání. Předseda výboru dále informoval o zaslání zápisu z minulého jednání 
výboru e-mailem.  

Zápis z 13. jednání Výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje ze dne 8. 4. 2010 byl vzat na vědomí všemi přítomnými členy výboru 
bez výhrad. 
 
K bodu 2. 
Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu.  
 

• Předseda výboru přečetl program jednání, navrženého ověřovatele zápisu a vyzval členy 
výboru k jeho doplnění. Členové výboru nepodali návrh na doplnění programu jednání. 
Ověřovatelem zápisu byl určen Ing. Rostislav Jireš. Navržený program byl schválen beze 
změny. 
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 8 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/14/75/2010 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
         

 

 I. s c h v a l u j e  
      program jednání dle předloženého návrhu, účast přizvaných hostů a Ing. Rostislava 

Jireše jako ověřovatele zápisu 
 
K bodu 3. 
Prezentace Finále Českého poháru horských kol Pec pod Sněžkou 2010. 
 

• Mgr. Jan Slavíček představil projekt Finále Českého poháru horských kol Pec pod Sněžkou 
2010 a předal předsedovi výboru žádost o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého 
kraje. 

• Členové výboru diskutovali nad možnostmi podpory akce vč. potřeby řešení těchto 
mimořádných žádostí v průběhu roku. V této souvislosti byla diskutována také možnost 
vytvoření fondu pro tyto potřeby. 

• Miloš Jon uvedl, že je potřeba zvážit případnou podporu této akce ve vztahu k dalším 
podobným akcím, kterých se v Královéhradeckém kraji koná několik. 

• Ing. Rostislav Jireš informoval, že v projektu Královéhradeckého kraje na cílenou prezentaci 
a propagaci Královéhradeckého kraje budou připraveny finanční zdroje také na podporu 
propagace regionu Krkonoš. V současné době probíhá dotační řízení a posuzování žádostí.   

• Výbor pověřil předsedu výboru projednáním případného podpoření této akce z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 9 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/14/76/2010 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
         

 

 I. b e r e  n a  v ě d o m í  
      informaci o Finále Českého poháru horských kol Pec pod Sněžkou 2010 

 
K bodu 4. 
Zpráva o řešení nevyúčtovaných darů v oblasti sportu a VČA za rok 2009 
 

• Lucie Křovinová přednesla zprávu o řešení nevyúčtovaných darů v oblasti sportu a VČA 
za rok 2009. 

• Miloš Jon upozornil na pravděpodobné řešení trestního oznámení na Východočeský 
tenisový svaz o. s. v souvislosti s podezřením na zneužití finančních prostředků svazu a 
na potřebu provedení kontroly u tohoto subjektu. 
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• Výbor doporučili provedení kontroly na místě u všech 4 subjektů, které k 24. 4. 2010 
nevyúčtovaly dary v oblasti sportu a VČA a jejich projektů podpořených z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje v roce 2009: 
 
- Tělovýchovná jednota Jiskra, Bernartice, 
- Východočeský tenisový svaz o. s., 
- OK 99, Hradec Králové, 
- FC Olympia Hradec Králové o. s. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 10 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/14/77/2010 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
         

 

 I. b e r e  n a  v ě d o m í  
      zprávu o řešení nevyúčtovaných darů v oblasti sportu a VČA za rok 2009 
 II. d o p o r u č u j e  
 

odboru školství KÚ Královéhradeckého kraje provedení kontroly na místě u všech 4 
subjektů, které k 24. 4. 2010 nevyúčtovaly dary v oblasti sportu a VČA a jejich projektů 
podpořených z rozpočtu Královéhradeckého kraje v roce 2009 

 
K bodu 5. 
Analýza dotačních programů v oblasti sportu a VČA za rok 2010. 
 

• MUDr. Jan Michálek uvedl, že všichni členové výboru obdrželi v elektronické podobě 
Analýzy dotačních programů v oblasti sportu a VČA za rok 2010 zpracované oddělením 
krajských dotací a stanoviska odboru školství k těmto analýzám. 

• Bc. Marcel Zadrobílek krátce doplnil informaci o účelu Analýza dotačních programů 
v oblasti sportu a VČA za rok 2010. 

• Členové výboru diskutovali nad daným tématem a shodli se na potřebě projednání návrhu 
nových programů Královéhradeckého kraje v oblasti sportu a VČA na rok 2011 na příštím 
jednání výboru. V rámci diskuze vyplynuly nevyjasněné kompetence a odpovědnost za 
přípravu a zpracování podmínek pro vyhlášení nově připravovaných dotačních programů 
Královéhradeckého kraje na příští rok. 

• Miloš Jon uvedl, že dle jeho názoru by měl návrhy a obsah nových programů v oblasti 
sportu a VČA, z důvodu příslušné odbornosti, připravit odbor školství. 

• Ing. Rostislav Jireš nabídl, že zkoordinuje společné jednání zástupců odboru grantů a dotací 
a odboru školství, na kterém bude připraven návrh nových programů Královéhradeckého 
kraje na rok 2011 pro oblast sportu a VČA. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 10 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
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USNESENÍ VST/14/78/2010 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
         

 

 I. b e r e  n a  v ě d o m í  
      1. Analýzy dotačních programů v oblasti sportu a VČA za rok 2010 zpracované 

oddělením krajských dotací KÚ Královéhradeckého kraje 
2. stanoviska odboru školství KÚ Královéhradeckého kraje k Analýzám dotačních 

programů z oblasti sportu a VČA za rok 2010 
 II. ž á d á  
 

odbor grantů a dotací a odbor školství KÚ Královéhradeckého kraje, aby společně 
připravily pro příští jednání výboru návrhu nových programů Královéhradeckého kraje 
v oblasti sportu a VČA na rok 2011 

 
K bodu 6. 
Návrh na podpoření projektů z oblasti sportu a VČA za rok 2010 z odmítnutých prostředků. 
 

• Ondřej Knotek přednesl návrh na podpoření projektů z oblasti sportu a VČA za rok 2010 
z odmítnutých prostředků. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 10 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/14/79/2010 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
         

 

 I. p r o j e d n a l  
      návrh na podpoření projektů z oblasti sportu a VČA za rok 2010 z odmítnutých 

prostředků 
 II. d o p o r u č u j e  
 

orgánům Královéhradeckého kraje podpořit projekty z odmítnutých prostředků na rok 
2010: 
• Královéhradecký krajský fotbalový svaz - Škola mladých rozhodčích  

2010 - 40.000 Kč  
• Základní škola, ul.Komenského, Trutnov - Seriál výcvikových táborů sportovních 

tříd - 17.000 Kč  
• TĚLOVÝCHOVNÁ JEDNOTA LOKOMOTIVA TRUTNOV o.s. - Celoroční 

pravidelná sportovní činnost plavecké mládeže TJ Loko - 20.000 Kč 
 
 
K bodu 7. 
Informace o Bambiriádě 2010 v Královéhradeckém kraji. 
 

• Mgr. Tomáš Záviský podal informaci o  Bambiriádě 2010 v Královéhradeckém kraji. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 10 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
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USNESENÍ VST/14/80/2010 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
         

 

 I. b e r e  n a  v ě d o m í  
      informaci o Bambiriádě 2010 v Královéhradeckém kraji 

 
 
K bodu 8. 
Žádosti HC VCES Hradec Králové a.s. a FC Hradec Králové a.s. o finanční příspěvek 
na podporu činnosti. 
 

• MUDr. Jan Michálek informoval o projednávání žádostí HC VCES Hradec Králové a.s. 
a FC Hradec Králové a.s. o finanční příspěvek na podporu činnosti. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 10 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/14/81/2010 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
         

 

 I. p r o j e d n a l  
      žádosti HC VCES Hradec Králové a.s. a FC Hradec Králové a.s. o finanční příspěvek 

na podporu činnosti 
 II. d o p o r u č u j e  
 

orgánům Královéhradeckého kraje podporovat činnost HC VCES Hradec Králové a.s. 
a FC Hradec Králové a.s. 

 
K bodu 9. 
Diskuze, různé. 
 
Členové výboru se vzájemně informovali a diskutovali o dalších záležitostech v oblasti sportu 
a volného času: 

- MUDr. Jan Michálek poukázal na pravděpodobné postoupení FC Hradec Králové 
do 1. Gambrinus ligy a pravděpodobné žádosti o podporu klubu v této nejvyšší 
českomoravské fotbalové soutěži. Ing. Rostislav Jireš v této souvislosti upozornil 
na problematik podpory de minimis a dodržení jejich pravidel v případě podpory 
FC z rozpočtu Královéhradeckého kraje. Členové výboru se shodli na projednání této 
záležitosti na příštím jednání výboru vč. prezentování záměrů a finančních nároků FC 
Hradec Králové, a.s. zástupcem klubu. Zároveň požádali Mgr. Tomáše Záviského, aby zjistil 
výši a způsob podpory prvoligových a extraligových klubů (kolektivních sportů) v jiných 
krajích. 

- Mgr. Jiří Pekař informoval výbor o dění v ČSTV a sportovních asociacích: 
- Konference „Sport a stát“, 
- výsledky jednání valné hromady ČSTV, 
- schválení novely zákona o loteriích, 
- o ustavení nového Východočeského oblastního tenisového svazu. 
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Vzhledem k tomu, že program 14. jednání Výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové 

aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje byl vyčerpán, ukončil MUDr. Jan Michálek jednání 
v 16:20 hodin.  
 
Příští jednání výboru proběhne dne: 10. 6. 2010 (od 14:00). 
 
 
 
 
 
  ......................................................  .....................................................  
 MUDr. Jan Michálek Ing. Rostislav Jireš 
 předseda výboru ověřovatel zápisu 
 
 
 
Zpracoval: Mgr. Tomáš Záviský, tajemník výboru 
V Hradci Králové: 19. 5. 2010 
 
 
 
 
 
 
  ......................................................  
 podpis 


